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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Justitie over het
bericht dat de politie ruimere
opsporingsbevoegdheden wil om
producenten van kinderporno aan te
pakken. (Ingezonden 28 januari 2010)

1
Kent u het radiobericht dat de
Taskforce kinderpornografie en
sekstoerisme ruimere
opsporingsbevoegdheden wil om
producenten van kinderporno aan te
pakken?1

2
Wat is uw mening over de uitspraak
van de voorzitter van deze Taskforce
dat de huidige
opsporingsbevoegdheden niet langer
volstaan om producenten en
verspreiders van kinderporno aan te
pakken, nu deze steeds meer
opereren in besloten netwerken met
nieuwe technieken?

3
Is het waar dat er sprake is van een
explosieve groei van het aanbod van
kinderporno op het internet? Zo ja,
waar blijkt dat uit en hoe groot is die
groei? Zo nee, waarom niet?

4
Acht u het wenselijk om de
wetgeving aan te passen opdat
digitale rechercheurs het aanbod van
kinderporno op het net krachtiger
kunnen bestrijden? Zo ja, op welke
wijze gaat u dat, na de implementatie

van de bepalingen van het verdrag
van Lanzarote in Nederlandse
wetgeving, verder bewerkstelligen?
Zo nee, waarom niet?

5
Hoe denkt u over de ruimere
opsporingsbevoegdheden die door
de Taskforce kinderpornografie en
sekstoerisme worden voorgesteld,
zoals het werken onder een
dekmantel, infiltreren en het doen
van een pseudo-koop (het zelf mogen
aanbieden van kinderporno)? Denkt u
dat deze bevoegdheden kunnen
leiden tot een verbetering van de
opsporing van kinderporno? Zo ja,
welke belemmeringen bestaan er nu
om deze bevoegdheden te kunnen
gebruiken en hoe gaat u die
wegnemen? Zo nee, welke
aanvullende opsporingsmaatregelen
zouden dan wel effectief kunnen zijn?

6
Deelt u de opvatting dat de
maatregelen van de Raad van
Korpschefs heeft ingezet om
kinderporno daadkrachtig aan te
pakken, zoals het inzetten van extra
digitale rechercheurs, een
verdubbeling van het aantal te
behandelen zaken en het aanpakken
van de werkvoorraad, slechts volledig
effectief zullen kunnen zijn als de
opsporingsbevoegdheden van de
politie wettelijk worden verruimd? Zo
nee, waarom niet? Op welke wijze
bent u voornemens de explosieve
groei van het aanbod van
kinderporno op het internet dan wel
aan te pakken?

7
Indien u voornemens bent om de
wetgeving op dit punt aan te passen,
binnen welke termijn kan de Kamer
een voorstel tot wijziging van de wet
verwachten?

1 Radio 1, «Goedemorgen Nederland»d.d.
22 januari 2010.

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie) (ontvangen 25 februari
2010)

1
Ja.

2
De Taskforce Kinderpornografie (en
Kindersekstoerisme) richt zich op het
verder verbeteren van de aanpak van
kinderporno en kindersekstoerisme.
De uitspraak van de voorzitter van de
Taskforce, past in dat kader.

3
De voorzitter van de Taskforce
refereert aan het in de ogen van
deskundigen in afgelopen decennium
sterk toegenomen aanbod van
kinderporno onder invloed van de
grote vlucht die internet in deze
periode heeft genomen. Op dit punt
heb ook ik gewezen in mijn brief
«Rechtshandhaving op internet» van
14 april 2008 (Kamerstukken II,
2007–2008, 28 684, nr. 133). Ook het
plan van aanpak verbetering bij de
politie inzake kinderporno (zie mijn
brief 25 maart 2009, Kamerstukken II,
2008–2009, 31 700 VI, nr. 114) gaat

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR39552
2010Z01683
0910tkkvr1736
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Aanhangsel 3713



hier op in. Ik wijs er overigens op dat
het niet mogelijk is gebleken om de
omvang van het aanbod van
kinderporno op internet exact vast te
stellen.

6
Nee, ik heb al eerder aangegeven dat
naar mijn indruk het verbeterplan van
de politie voor de aanpak van
kinderporno op dit moment
voldoende visie en actiepunten bevat
om aan het behalen van de
doelstellingen, in het bijzonder de
verbetering van de aanpak, bij te
dragen (zie mijn brief van 25 maart
2009, Kamerstukken II, 2008–2009,
31 700 VI, nr. 114).

4, 5 en 7
Momenteel loopt er een zogenoemde
proeftuin «aanpak kinderporno» bij
het politiekorps Rotterdam, waar
vernieuwing van werkmethoden
centraal staat. Mede in het kader
daarvan wordt er vanuit de
politieacademie onderzoek verricht
naar de mogelijkheden in de praktijk
voor toepassing van bijzondere
opsporingsmiddelen. Ook het
Openbaar Ministerie is daarbij
betrokken.
Ik verwacht over bovengenoemde
ontwikkelingen en de visie van het
Openbaar Ministerie daarop, in de
loop van het jaar meer informatie te
krijgen, en zal uw Kamer vervolgens
informeren.
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